
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 Sant Just Desvern, 8 de Maig de 2022   Nº 19 
 

MAIG, MES DE MARÍA, ROSARI PER LA PAU I UCRAÏNA 
 
 

El primer dia del mes de maig, el papa Francesc, després del 
prec de l'Àngelus a les 12 del matí, va dir: 
“Avui comença el mes dedicat a la Mare de Déu . Voldria 
convidar tots els fidels i comunitats a resar el Rosari per la 
pau cada dia de maig. El meu pensament va immediatament 
a la ciutat ucraïnesa de Mariúpol , “ciutat de Maria”, 
bàrbarament bombardejada i destruïda. Un cop més, i des 
d'aquí, renovo la crida que s'estableixin corredors 
humanitaris segurs per a les persones atrapades a aquesta 
ciutat. Pateixo i ploro pensant en els patiments de la 
població ucraïnesa i en particular dels més febles, els 
ancians i els nens. Fins i tot arriben terribles notícies de nens 
expulsats i deportats. 
I mentre assistim a una macabra regressió d'humanitat, em 
pregunto, amb tanta gent angoixada, si veritablement s'està 
buscant la pau; si existeix la voluntat d'evitar una escalada 
militar i verbal; si s'està fent tot el possible perquè callin les 
armes. Si us plau, no ens rendim a la lògica de la 
violència , a la perversa espiral de les armes. Agafem el 

camí del diàleg i de la pau! Preguem.” 
 

EL  BON  PASTOR 
 

Jesús ressuscitat es presenta avui com “el bon pastor” que dona la vida per les seves 
ovelles. La gent del seu temps devia tenir molt clar el risc que pren un pastor quan es tracta 
de defensar el seu ramat. Avui, en ple segle vint-i-u, i en un món tan urbà com el nostre, la 
imatge del pastor ens queda molt lluny. Tot i així reconeixem en la imatge del ramat i el 
pastor els dos trets que l’evangelista vol posar en relleu: la dimensió comunitària de la nostra 
fe i la necessitat d’escoltar i seguir Jesús, el nostre pastor. 
 

Enmig d’una societat individualista, egocèntrica i desorientada que s’enfronta a reptes i 
perills de tal magnitud que poden arribar fins i tot a l’extinció de la vida al nostre planeta, els 
cristians 
estem cridats a aportar-hi la Bona Nova de la promesa de Jesús: la vida en plenitud i per 
sempre,si som capaços de formar una comunitat unida per l’amor que segueix els seus 
passos. 
Jesús va viure tota la seva vida en profunda unió d’amor amb Déu Pare. Trenta anys com a 
fustera Nazaret, més els tres anys que va passar anunciant en el seu país que el vertader 
rostre de Déués l’Amor. Per això en el moment en què la duresa de cor de la gent del seu 
entorn el portava ala mort més extrema va confiar, als qui el volien escoltar, el seu secret 
més preuat: la seva profunda unitat d’amor amb Déu Pare. Els digué: “Jo i el Pare som u”, i 
ens hi va voler associar a tots: estem en Ell i ningú ens en pot separar.  
 
 
 
 
 



 
Així, amb Jesús i en mans del Pare, vivim també nosaltres l’aventura d’enfrontar-nos a la 
vida i a la mort com Ell ho va fer: des de l’estimació, la tendresa i la cura mútua; amb 
esperança i confiats, malgrat les dificultats, els sofriments i la confusió que hi ha en aquest 
món que és el nostre. 
 

Jesús és el vertader pastor i imatge de Déu. Ho va demostrar no només en el moment del 
seu empresonament a l’hort de les oliveres, sinó també tot el llarg de la seva vida, defensant 
sempre les persones contra tots els poders tirànics. Més encara, en Ell el mateix Déu es fa 
pastor: perquè “Jo i el meu Pare som u”. Jesús viu amb Déu, que li ha posat tot a les seves 
mans, en un clima de compartir-ho tot i en el qual cadascú manté la seva essència. 
L’esperança amb la qual volem viure darrere del bon pastor ens indica feliçment la direcció 
del bon camí. 
 

Escoltem la veu de Jesús? Som capaços de reconèixer-la? Ens sentim realment units a tota 
la família humana? Estem realment units al Pare a través de Jesús? Quins canvis provoca 
en la nostra vida aquesta unió? 
 

PREGUEM 
Oh Déu, que tot ho heu donat per salvar els humans, guieu el vostre poble per 
camins segurs i, ja que l’heu aplegat en un sol ramat, feu que només escolti la 
veu d’un sol Pastor, Jesús, que 
donà la seva vida per totes les ovelles i viu Déu pels segles dels segles. Amén 
 

ECOPARROQUIES 
 

 

COMENTARIO AL EVANGELIO  (Jn 10,27-30) 
 

«Mis ovejas escuchan mi voz, y yo las conozco» 
 

    Hoy, la mirada de Jesús sobre los hombres es la mirada del Buen Pastor, que 
toma bajo su responsabilidad a las ovejas que le son confiadas y se ocupa de cada 
una de ellas. Entre Él y ellas crea un vínculo, un instinto de conocimiento y de 

fidelidad: «Escuchan mi voz, y yo las conozco y ellas me 
siguen» (Jn 10,27). La voz del Buen Pastor es siempre una 
llamada a seguirlo, a entrar en su círculo magnético  de 
influencia. 
 

    Cristo nos ha ganado no solamente con su ejemplo y con su 
doctrina, sino con el precio de su Sangre. Le hemos costado 
mucho, y por eso no quiere que nadie de los suyos se pierda. 
Y, con todo, la evidencia se impone: unos siguen la llamada del 
Buen Pastor y otros no. El anuncio del Evangelio a unos les 
produce rabia y a otros alegría. ¿Qué tienen unos que no 
tengan los otros? San Agustín, ante el misterio abismal de la 

elección divina, respondía: «Dios no te deja, si tú no le dejas»; no te abandonará, 
si tu no le abandonas. No des, por tanto, la culpa a Dios, ni a la Iglesia, ni a los 
otros, porque el problema de tu fidelidad es tuyo. Dios no niega a nadie su gracia, y 
ésta es nuestra fuerza: agarrarnos fuerte a la gracia de Dios. No es ningún mérito 
nuestro; simplemente  hemos sido “agraciados”. 
 

    La fe entra por el oído, por la audición de la Palabra del Señor, y el peligro más 
grande que tenemos es la sordera, no oír la voz del Buen Pastor, porque tenemos 
la cabeza llena de ruidos y de otras voces discordantes, o lo que todavía es más 
grave, aquello que los Ejercicios de san Ignacio dicen «hacerse el sordo», saber 
que Dios te llama y no darse por aludido. Aquel que se cierra a la llamada de Dios 
conscientemente, reiteradamente, pierde la sintonía con Jesús y perderá la alegría 
de ser cristiano para ir a pastar a otras pasturas que no sacian ni dan la vida 
eterna. Sin embargo, Él es el único que ha podido decir: «Yo les doy la vida 
eterna» (Jn 10,28). 
 

P. Josep Laplana OSB Monje de Montserrat . 
 
 



 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

INTENCIONS  DE  MISSA  DE  LA  SETMANA 
 

 DISSABTE     7 20h. Rosa Centelles 

 DIUMENGE   8 11h. 
13h. 

Pro populo 
 

 DILLUNS      9 20h. Missa en temps de Pandèmia 

 DIVENDRES 13 20h. Francesc, Josep i Mari Carmen 

 DISSABTE   14 20h. Difunts familia Junquera-Ezquerra 

 DIUMENGE  15    11h. 
13h. 

Joan i Ángela 
Pro populo 

 
 
 
 
 
 
 
 

LLIBERTAT  DE  PRENSA 

 
El dia 3 de maig va ser el Dia Mundial de la Llibertat de Premsa, patrocinat per la Unesco. 
L'any passat, a tot el món, van ser assassinats 47 periodistes i més de 350 empresonats. 
El nostre agraïment als qui, amb la seva valentia i amor a la veritat, ens informen de la 
situació del món. 

 
  

CONFERÈNCIA SOBRE ELS REFUGIATS D´UCRAÏNA 

 
Am la col·laboració de Càritas diocesana hem organitzat la conferencia 
“Emigrar, fugint de la guerra. I després, què? 
Serà el divendres 13 de maig, a 2/4 de 8 del vespre, a Can Ginestar. A 
càrrec de Francesc Arnaez, de Càritas Diocesana de Sant Feliu de 
Llobregat. 
 

 
 

 

PASQUA DEL MALALT 
 

El proper diumenge 22 de maig és la “Pasqua del Malalt”. A nivell diocesà, ho celebrarem 
amb una trobada festiva el dissabte 21 de maig a l´Hospital Sagrat Cor 
de Martorell (Germanes Hospitalàries). Estan convidats a participar 
malalts, familiars i voluntaris de la Pastoral de la Salut de totes les 
parròquies. 
 

 
 

LES  MISSES DEL DISSABTE A PARTIR D’AVUI  SERAN A LES 20H. 

 
 

DONATIUS  PER  A  CÀRITAS  PARROQUIAL 

Caixabank 
ES 42  2100  0277 6902 0038 9537 

 
 

 
 

DESPATX PARROQUIAL, DIMARTS I DIJOUS DE 18 A 19,30H. 
HORARI DE MISSES D’ESTIU : DE DILLUNS A DISSABTE   A LES  20H. 

I  DIUMENGE 11H (CATALÀ)  I 13H. (CASTELLANO) 
SANT ROSARI: DE DILLUNS A DIVENDRES19,30H. 

TELEF. 93 371 12 97   MÒBIL 628 019 078 
E-meil santjust664@bisbatsantfeliu.cat 

 


